

SPIS TREŚCI

	Str.
Profesor Władysław Kuczewski - pierwszy rektor Politechniki Śląskiej	7
Zygmunt KUCZEWSKI - Biografia Władysława Kuczewskiego.....	11
Henryk KOWALOWSKI - Działalność prof. dr inż. Władysława Kuczewskiego w organizacji życia społeczności akademickiej u narodzin Politechniki Śląskiej.....	17
Zbigniew WERNICKI - Prof. dr Władysław Kuczewski - wspomnienie związane z działalnością pierwszego rektora Politechniki Śląskiej, założyciela Katedry Metalurgii.....	23
Leszek KRÓL - Profesor Władysław Kuczewski - metalurg.....	27
Wacław SAKWA - Wspomnienia o prof. Władysławie Kuczewskim z okresu częstochowskiego.....	31
Kazimierz KUTARBA - Moja współpraca z organizatorem i pierwszym rektorem Politechniki Śląskiej prof. dr inż. Wł. Kuczewskim.....	35
Stefan KAUFMAN - Wspomnienie z historii organizacji Politechniki Śląskiej.....	43

СОДЕРЖАНИЕ

	Стр.
Профессор Владыслав Кучевски - Первый ректор силезского Политехнического Института.....	7
Зигмунт КУЧЕВСКИ - Биография Владыслава Кучевского.....	11
Хенрик КОВАЛЁВСКИ - Деятельность проф. д-р инж. Владыслава Кучевского в организациях общественной жизни в начале существования Силезского Политехнического Института.....	17
Збигнев ВЕРНИЦКИ - Проф. д-р Владыслав Кучевски - воспоминания связанные с деятельностью первого ректора Силезского Политехнического Института, основателя Кафедры Металлургии.....	23
Лешек КРОЛЬ - Профессор Владыслав Кучевски - металлург.....	27
Вацлав САКВА - Воспоминания о проф. Владыславе Кучевском в его ченстоховский период.....	31
Казимеж КУТАРБА - Моё сотрудничество с организатором и первым ректором Силезского Политехнического Института проф. д-р инж. В. Кучевским.....	35
Стефан КАУФМАН - Воспоминания из истории организации Силезского Политехнического Института.....	43

CONTENTS

	Page
Professor Władysław Kuczewski - the first rector of the Silesian Technical University.....	7
Zygmunt KUCZEWSKI - A biography of Władysław Kuczewski.....	11
Henryk KOWALOWSKI - Activity of Professor dr Władysław Kuczewski in the field of the academic society life organization at the birth of the Silesian Technical University.....	17
Zbigniew WERNICKI - Professor dr Władysław Kuczewski - remember of the activity of the first rector of the Silesian Technical University, a founder of the Metallurgy Department.....	23
Leszek KRÓL - Professor Władysław Kuczewski-a metallurgist.....	27
Wacław SAKWA - Remembers of Professor Władysław Kuczewski in the Częstochwa period.....	31
Kazimierz KUTARBA - My cooperation with the organizer and the first rector of the Silesian Technical University - Professor dr Władysław Kuczewski.....	35
Stefan KAUFMAN - Remembers of the history of the Silesian Technical University organization.....	43



Profesor zwyczajny dr inż. Władysław Kuczewski
(1887-1963)